

## FAU – LINDEBERG SKOLE

REFERAT FRA 03.12.24

Tilstede:

1.trinn: Ikke tilstede

2.trinn: Adriana Carciumaru (2B) + (2A midlertidig)

3.trinn: Ikke tilstede

4.trinn: Raheel Javed (4A) Amina Ahmed (4B)

5.trinn: Madeleine Galin (5A) Tayaba Rafiq (5A) Kristin Bergvall (5B)

6.trinn: Ikke tilstede

7.trinn: Rezvan Ghahremani (7A) Afia Rasool (7B) Mensure Øzer (7B)

8.trinn: Mohamed Maghnouj (8A) Mensure Øzer (8B)

9.trinn: Ingolf Sjøberg (9C) Guro B Harboe-Ree (9C)

10.trinn: Jeanette Andresen (10B)

Ingolf Sjøberg er møteleder i FA- leders fravær og Guro Harboe-Ree er kveldens referent

## INFORMASJONSSAKER

1.Referat fra forrige møte godkjent med en kommentar. Mensure er Spond ansvarlig i tillegg til økonomiansvarlig under FAU styre.

2. Det jobbes fortsatt med å få representanter, hoved og vara inn i Spond. Alle skal ha fått sms fra Mensure. Guro sjekker opp med enkelte lærere. Ny opptelling på neste møte.

3. Natteravn 13.desember – 5.trinn har kontroll

Det ble stilt spørsmål om det fortsatt var aktuelt å bytte Natteravn stiftelse. Denne flyttes til informasjonssak på liste til neste gang event. egen sak hvis ikke avklart.

4. Driftstyret og SMU flyttes til sakliste, se sak 6

## DAGENS AGENDA/SAKSLISTE

### **SAK 1 INNSPILL TIL FORELDREMØTER**

FAU stiller seg bak oppsummering (eget vedlegg fra sist) og at dette kan sendes ut til skole.

### **SAK 2 ALTERNATIVT FORELDREMØTE**

Innspillet «Midt i trynet» ble drøftet, men det kom ønsker om at det ses på alternativer som gjerne er litt mer lokale (Oslo). Hva trenger vi her på Lindeberg? Gjengkriminalitet og rus ble nevnt som forslag. Det kom flere forslag om å invitere instanser/personer fra nærområdet som for eksempel Ungdomsarbeidere, Salto, Barnevern, Oslohjelpe, politi, ruskontakt, Groruddalen utviklingssenter, Ghulam Abbas (Gudfaren) mfl.

Det var enighet i FAU om at vi støtter en slik alternativ kveld, ønskelig at det er for flest mulig foresatte om det er noe som FAU midler skal dekke (kom mange forslag til gratis foredragsholdere).

Politiet har et opplegg for 9.trinnhvert år, hvor foresatte inviteres på kvelden. Ønskelig at det kommer inn i FAU sitt årshjul som en post hvor vi etterlyser det om det ikke er planlagt gjennomført.

*Settes om som ny sak på neste møte hvor man kan komme med konkrete forslag til alternativer til et alternativt foreldremøte (foredragsholder).*

### **SAK 3 KLASSEKONTO – FLYTTES TIL NESTE MØTE**

### **SAK 4 MÅLTIDER PÅ AKS**

Det er fortsatt uavklart hvorfor det ikke serveres varmmat måltider hver dag på AKS, det er 2 matpakkedager og de dagene det er mat er det brødmat, korn, kanskje en dag varmmat. Det er ønskelig at AKS leder inviteres til neste møte for å kunne svare på spørsmål rundt dette slik at vi får dette avklart og referatført siden dette spørsmålet har vært oppe flere ganger.

### **SAK 5 ÅRSJUL**

Tayaba Rafiq kan utarbeide et forslag til prioriteringer ut ifra det som kom som forslag fra forrige møte om fokusområder. Alle ser på vedlegget som ble lagt ut fra forrige gang til neste møte hvis rom for innspill. Sak følges opp neste møte.

## **SAK 6 DRIFTSTYRE OG SMU**

Fau godkjente at Mohammed Amarzguioui går inn i driftstyre, referent for FAU må da velges på nytt. Foreløpig ingen som har meldt seg. Det må på neste møte da avklare om det er ønskelig at det skal være vara også fra FAU inn i driftsstyret som da blir nestleder eller om det er ok med foreldrerepresentant dette året. Maciej Malowicki sitter som foresatt representant i dag (ikke FAU representant i år). Dette bør avklares i løpet av våren med tanke på neste år. SETTES SOM EGEN SAK.

Tayaba Rafiq har påtatt seg å representere FAU inn i SMU (skolemiljøutvalget). Dette ble godkjent av FAU.

## **EVENTUELT**

17.mai komiteen hadde avtale møte på personalrom kl 19, Fau møtet avsluttes.

Eventuelt sak som da ble hengende: Lys og ventilasjon.

Det er meldt inn fra teatergruppen om dårlig med luft på kveldstid (ikke vært slik tidligere). Skolen har skrudd på fullt og det er ikke mere de kan gjøre. Skal FAU skrive et skriv til utdanningsbygg da dette gjelder enkelte rom på skolen? (Tidligere blitt stilt spørsmål ved av enkelte elever, lærer og foresatte) Det må da gjøres en god kartlegging i forkant. Settes av referent opp som spørsmål til rektor inntil videre.

## **SPØRSMÅL TIL REKTOR**

1. Hvorfor har vi takket nei til sosialagenter her på skolen? Det er flere i FAU som ser at det er behov for ekstra ressurser på trinnet, spesielt på enkelte trinn hvor det har vært utfordringer i klassemiljøet over tid. 5.trinn.

Det savnes også en kvinnelig sosialagent på ungdomstrinnet.

2. Hvordan er lys og ventilasjon, eventuelt planer og fremdrift rundt dette?

Andre eventuelt saker som ikke ble tatt opp eller spørsmål til rektor sendes til FAU leder Mari Hinze.

Takk for godt møte!

Neste møte er 7.januar 2025 kl 18

